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 30.1.2019: הישיבה תאריך
 

 אייל גונןון, דגן אוקו, גל פז, לליאת אי :חברי ועד נוכחים
 

 עמית טירק חברי ועד חסרים:
 

 , ראלי פןאייל רינות, שי ג'יבלי: מוזמנים
 

 חסרה -מנהלת הקהילה -אביגיל אודרברג  בעלי תפקידים:
 

 :על סדר היום
 

 סיור במבני ציבור. .1

 מוזמן אייל רינות. – ורעש מוסכמות בישוב בנושאי איכות סביבה .2

  מוזמן שיש ג'יבלי. –הכרות עם השוטר הקהילתי  .3

 אביגיל. –עדכון שוטף מהנעשה במושב  .4

 מעבר על פרוטוקול קודם. .5

 פיתוח אזור בית העם. .6

 מוזמן ראלי פן. –ריסוס בשטחי המושב  .7

 

 החלטות:
 

 .אחר נדחה למועד סיור במבני ציבור: .1

אייל פנה בבקשה לנסות ולהביא למודעות הציבור  : מוזמן אייל רינות.ורעש מוסכמות בישוב בנושאי איכות סביבה .2

מספר רעיונות שייבדקו על ידי  ובמרקם הקהילתי שלנו. אייל הציע התושביםבעניין רעש הפוגע באיכות החיים של 

 הועד המקומי משפטית. 

 . שכנות טובה והתחשבות בכלל תושבי המושבאנו מבקשים מהתושבים לגלות 

 .כול להגיע, ולכן נדחה למועד אחרהשוטר הקהילתי שי ג'יבלי לא י: מוזמן שי ג'יבלי. הכרות עם השוטר הקהילתי .3

 .עדרותה של אביגיל, לא בוצעיבשל ה עדכון שוטף מהנעשה במושב: .4

הוכנו מדבקות שיוצבו על מכולות הגזם. אנא שימו לב לפירוט וההסבר והקפידו על כך.  מעבר על פרוטוקול קודם: .5

 מצורף השילוט אשר יוצב על המכולות.

. ההצעות להוצאתה לפועל צעות מחירה הוצגה תוכנית הפיתוח שנבחרה על ידי הועד וכן פיתוח אזור בית העם: .6

תושבים המעוניינים לראותה מוזמנים  יועברו לטפסים של המועצה האזורית לבקשה לתקצוב מתקציב החומש.

 לפנות למזכירות הועד המקומי.

שה לנסות ולהפחית את הריסוס באזור ראלי פנה אל הועד המקומי בבקמוזמן ראלי פן.  ריסוסים בשטחי המושב: .7

הוצגה הדילמה אשר מלווה את הועד מזה זמן בדבר דרכי הטיפול בעשבייה  .בכלל וליד בתי תושבים בפרטהמושב 

הועד יחשוב מחדש על ההתמודדות עם העשבייה והריסוס של השטחים ראלי העלה הצעות לשינוי.  במושב.

 הציבוריים ותעלות הניקוז. 



 

 

 

 

 

 

 


